
 
Beszámoló a Bodajki Értéktár Bizottság 2021. évi munkájáról 

 
 
Tisztelt Polgármester Úr! 
Tisztelt Képviselő-testület! 
 
A Bodajki Értéktár Bizottság a 2020 őszén elrendelt országos korlátozásokra tekintettel 2021 
tavaszán nem tartott személyes jelenléttel járó ülést. Az év őszén, immár a személyes 
jelenléttel történő ülések összehívhatóságának idején a Bizottság elnökeként egy halvány 
kísérletet tettem csupán a közös találkozás megvalósítására, ez azonban szeptember hónapban 
hamvába hullt, majd egyéb teendőim miatt egy újabb próbálkozásra már nem tudtam időt 
keríteni. Így a kezdeményezés elmaradása híján 2021 őszén sem volt a Bizottságnak ülése. A 
munka azonban, ha nem is látványosan és hatalmas tempóban, de haladt. Keresztyén Orsolya 
jóvoltából két újabb tervezet készült a Bodajki Értéktár bővítésére (Kesellő Szoborpark és a 
Bodajki berkenye), Bizottság elé terjesztése és megtárgyalása az idei esztendő feladata lesz. 
 
Tisztelettel, 
 Dreska Gábor s. k. 
 elnök 
Bodajk, 2022. január 7. 
 


